
OBEC PROSIEK
Obecný úrad Prosiek 57, 032 23 Liptovská Sielnica

Zápisnica č. 7/2023

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Prosiek, konaného dňa 26.9.2023 v zasadačke OcÚ
Prosiek od 17:15 hod. do 19:15 hod.

Prítomní poslanci: Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Peter Tuka, Roman Švárny
Hlavný kontrolór obce: Ing. Slávka Medveďová
Účtovník:
Hostia: Bc. Katarína Janeková
Zapisovateľka: Adriana Bošancová

Program:
1.Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov
2.Kontrola uznesení
3.Investičný plán na r. 2024
4.Vyhodnotenie ponúk na rekonštrukciu VO
5.Rozpočtové opatrenie č. 8/2023 (MŠ Prosiek)
6. Neverejný poskytovateľ sociálnych služieb (zmluva)
7.Nová aplikácia pre VR
8.Informácie starostu
9. Záver

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov
Starosta otvoril zasadnutie OZ. Určil zapisovateľku p. Adrianu Bošancovú a overovateľov Mgr. Andreu
Šubovú a p. Romana Švárneho. P. Peter Tuka bude mať malé meškanie, Ing. Lenka Hentzelová sa 
ospravedlnila.

Hlasovalo: za  3 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak,  Roman Švárny
proti 0
zdržal sa  0

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok.

Hlasovalo: za  3 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny
proti 0
zdržal sa  0

2. Kontrola uznesení
Mgr. Šubová sa informovala, prečo stále nie sú splnené nasledovné uznesenia, ktorých plnenie sa už 
niekoľkokrát presúvalo:

- uznesenie č. 3    - OZ v Prosieku ukladá OcÚ do 25.2.2023 navštíviť Stredoslovenskú 
energetiku, a. s. a žiadať o vysvetlenie preddavkov s možnosťou znížiť tarifu

- uznesenie č. 7   – OZ v Prosieku: 
a) ukladá OcÚ v spolupráci s Mgr. Andreou Šubovou a po prerokovaní s nájomcom, upraviť 

dodatkom nájomnú zmluvu č. 2/2022 medzi prenajímateľom – Obcou Prosiek 
a nájomcom – p. Patrikom Kováčikom do 31.3.2023
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b) schvaľuje výšku nájmu v sume 50, Eur bez energií
- uznesenie č. 10   – OZ v Prosieku ukladá OcÚ vypracovať metodiku pre ubytovateľov na 

základe VZN a doriešiť neplatičov do 31.3.2023
- uznesenie č. 15    - OZ v Prosieku navrhuje prípravu nového VZN, ktorým sa bude určovať 

cena poskytovaných služieb a úkonov vykonávaných obcou Prosiek a za prenájom 
priestorov, budov a zariadení

Starosta poslancov informuje, že uznesenie č. 15 nie je splnené preto, lebo pracuje na VZN 
o odpadoch. V uznesení č. 7 a 3 žiada starosta zmeniť text.

Kontrolórka informuje, že formulácia textu v uznesení je jedna vec, no obsah druhá vec. Uznesenia 
mali byť splnené. Mgr. Šubová si myslí, že kontrolórka je na to, aby kontrolovala na obci všetko aj 
starostu. Nie je vyriešené nič, na čom sa starosta s poslancami dohodli – zmena tarify elektriny, 
prenájom garáže, ubytovatelia, LVS... Mgr. Šubová poslala starostovi návrh dodatku pre p. Kováčika 
na prenájom garáže, no ten nie je dodnes podpísaný. Starosta vyzve písomne p. Kováčika, aby 
doriešili dodatok k zmluve. Poslanci upozorňujú, že starosta narába s majetkom a financiami obce. 
Starosta navrhol, že dá uznesenia prekontrolovať prokurátorke. Zároveň poslancov informoval, že 
v pondelok 2.10.2023 má rokovanie s p. Vavrom z LVS, a. s. a p. Borsíkom. 

Poslanci sa pýtajú, prečo sa stretávajú až po 3 mesiacoch, keď sa dohodli so starostom na stretnutí 
každý mesiac. Poslancom sa nepáči, že sa opakovane neplnia uznesenia, ktoré boli schválené.

SSE –  zmeny tarify prisľúbil starosta, že bude riešiť v utorok 3.10.2023.

Poslancom sa tiež nepáči, že starosta nedvíha obecný telefón, na čo sa sťažujú nielen občania 
Prosieka. Tiež sa starostu pýtajú, prečo za 5 rokov, čo je starostom nezvolal ani jednu verejnú 
schôdzu. 

Hlasovalo: za- 3  Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny
proti 0
zdržal sa  0

3. Investičný plán na r. 2024
Oprava ciest - starosta sa stretol s p. Paškom, ktorý mu povedal, že oprava ciest nafukovaním asfaltu -
pneumotrysom je celkom lacná záležitosť. Poslanci si myslia, že oprava ciest touto metódou nie je 
účinná a sú to zbytočne vyhodené peniaze. Starosta osloví VPS a p. Hanusku na tvorbu cenových 
ponúk. P. Majerčiak osloví SSC. Kontrolórka upozorňuje, že cenu opravy ciest treba vedieť čím skôr, 
aby sa mohla zahrnúť do rozpočtu.
Vodovod – je otázka 2 – 3 rokov. Starosta sa bude snažiť reagovať na výzvy v budúcom roku.
Pódium – starosta navrhol vytvoriť v parku. Poslanci nesúhlasia, informovali starostu, že v parku 
čiastočné úpravy porobili počas brigády, ktorú si zorganizovali pred konaním Dňa obce.
Dvere na požiarnu zbrojnicu
Maľovanie sála 
Plot v     MŠ  
Kosačka – pre MŠ

Hlasovalo: za - 4 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny, 
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Peter Tuka
proti - 0
zdržal sa - 0

4. Vyhodnotenie ponúk na rekonštrukciu verejného osvetlenia
Starosta poslancom predložil 2 cenové ponuky na údržbu verejného osvetlenia v obci, a to od p. 
Sliviaka, ktorý robil údržbu aj doteraz a p. Straku. 
Poslanci upozorňujú, že veľa pouličných lámp nesvieti, ani po výmene žiariviek p. Sliviakom. 
Navrhujú, aby starosta p. Sliviaka oslovil a požiadal ho o opätovnú výmenu nefunkčných žiariviek, 
ktoré menil, ale v rámci reklamácie na jeho náklady, keďže niektoré svietili len 2 týždne. Poslanci 
trvajú na tom, aby sa uvedená výmena konala pod dohľadom 2 poslancov – napr. P. Tuku a P. 
Majerčiaka do 30 dní.
Postupne  meniť ďalšie svetlá, ale už p. Strakom.

Hlasovalo: za - 4 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny, 
Peter Tuka

proti - 0
zdržal sa - 0

5. Rozpočtové opatrenie č. 8 (MŠ Prosiek)                                                                                                         
V MŠ sa cez prázdniny maľovalo – 870,- Eur, kupovali sa postieľky – 420,- Eur a menil sa počítač – 
399,- Eur.

Ešte treba opraviť dvere – zistiť, či stačí vymeniť len pánty alebo bude potrebné vymeniť celé dvere. 
Kontrolórka s poslancami sa dohodli, že financie na údržbu a rekonštrukciu MŠ by sa mohli použiť 
z rezervného fondu. Riaditeľka prítomných informovala, že požiadala okolité obce, z ktorých deti 
navštevujú MŠ Prosiek o finančný príspevok. Obce súhlasili a spolu prispeli 250,- Eur.

Poslanci sa informovali, ako MŠ funguje personálne počas materskej dovolenky p. Fedákovej.

Riaditeľka ďalej informovala poslancov, že p. Kojš, ktorý býva v nájomnom byte v MŠ je ochotný kosiť 
areál MŠ, len musí mať kosačku. Poslanci navrhujú kosačku kúpiť. Doteraz areál  MŠ kosili 
zamestnankyne so svojimi rodinnými príslušníkmi.           

Starosta ešte poslancom oznámil, že treba jedného delegáta do Rady školy. Poslanci navrhli Ing. 
Lenku Hentzelovú.                                                                                                                                                     

Hlasovalo: za - 4 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny, 
Peter Tuka

proti - 0

zdržal sa - 0

6. Neverejný poskytovateľ sociálnych služieb (zmluva)
Sociálne zariadenie – Biely orgován v Žiline žiada o doplatok na klienta, ktorý má trvalý pobyt v obci 
Prosiek 118,- Eur mesačne. Poslanci s uvedeným doplatkom nesúhlasia.

Hlasovalo: za- 4 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny, 
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Peter Tuka
proti 0
zdržal sa  0

7. Nová aplikácia pre verejný rozhlas
Keďže niektorí občania sa sťažujú, že nepočujú rozhlas, starosta dostal ponuku od firmy MUNIPOLIS 
so skúšobnou dobou  bezplatne do 31.3.2024. Vysvetlil, že ľudia by dostávali sms alebo maily, kde si 
môžu nahratý odkaz, ktorý sa hlásil prečítať alebo vypočuť opakovane. Mgr. Šubová navrhuje prezistiť
ceny za hlasové aj textové správy v Slovak Telecome – obec tu má zriadenú pevnú linku aj telefón 
starostu.

Hlasovalo: za- 4 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny, 
Peter Tuka

proti 0
zdržal sa  0

7. Informácie starostu
Starosta informoval, že na Obecný úrad bola doručená Zmluva o združenej dodávke elektriny. 
Poslanci s jej podpísaním nesúhlasia.
Poslanci zhodnotili Deň obce. Upozornili na obecnú stránku, ktorá je neprehľadná a treba tam 
porobiť zmeny. Tiež navrhli, že by sa v obci mohlo robiť uvítanie do života pre novonarodené deti. 
Upozornili na železnú klietku, ktorá spadla pri obchode. Trvajú na tom, aby sa prenajal obchod, keďže
teraz len chátra.

Hlasovalo: za- 4 Mgr. Andrea Šubová, Peter Majerčiak, Roman Švárny, 
Peter Tuka

proti 0
zdržal sa  0

8.Záver
Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným a zasadnutie ukončil.

Zapísala: Starosta obce:

Adriana Bošancová ........................................ Mgr. Peter Hamráček  ..............................................

Overovatelia:

Mgr. Andrea Šubová.............................. .......... p. Roman Švárny  ………………………………………….............


